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Breda, 16 april 2018 
 
Betreft: Vragen ex. art. 9 RVO 
 
Aan het college van B&W van Breda 
 
Onderwerp: Onrechtmatig gebruik medische gegevens door Jumbo 
 
Geacht college, 
 
Afgelopen weekeinde bereikte ons het zorgwekkende nieuws dat de Jumbo in onder 
andere Ulvenhout werknemers onder valse voorwendselen, met leugens en 
dreigementen, medische gegevens en bewijsstukken afhandig maakt. Het bedrijf 
handelde onwettig door te schrijven dat werknemers verplicht zijn de gegevens te 
verschaffen. Dat het werknemersbestand aan de hand van deze informatie werd 
doorgelicht op mogelijkheden om subsidie aan te vragen, daar werden werknemers 
niet over geïnformeerd. Het bedrijf liet de medische gegevens bovendien opslaan in 
het personeelsdossier en heeft deze ook nog doorgegeven aan een commercieel 
bedrijf. (1) 
 
Dit deden zij naar eigen zeggen ‘met de beste bedoelingen’ en om ook mensen met 
een beperking aan het werk te helpen. Alhoewel SP Breda daar natuurlijk ook 
voorstander van is, twijfelen wij aan de goede bedoelingen van Jumbo. Voor zover 
wij uit de berichten kunnen opmaken betrof het immers mensen die al in dienst waren 
van Jumbo. Het onrechtmatig opvragen en gebruik van medische gegevens en deze 
uitbesteden aan een commercieel bureau, lijkt er daarom met name op gericht om 
subsidies binnen te harken. Subsidies die daarom niet ten goede komen aan 
werkgevers die wel van plan zijn mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt nieuw 
aan te nemen. Na het breken van stakingen op de distributiecentra en het omzeilen 
van de bonden bij het afsluiten van cao’s, lijkt dit een volgende dubieuze manier van 
Jumbo om zo min mogelijk uit te geven aan personeel.  
 
Wij vinden het zorgwekkend dat dit binnen onze gemeente heeft plaatsgevonden. Dit 
brengt ons tot de volgende vragen: 
1) Wat is uw reactie op de handelswijze van Jumbo waarbij zij onrechtmatig 

medische gegevens van personeel verzamelen en verspreiden met als enig doel 
subsidies binnen te harken? 



2) Bent u van mening dat het wenselijk is dat grote bedrijven via commerciële 
bureaus subsidies binnenharken, ten koste van werkgevers die echt hun 
maatschappelijke verantwoordelijkheid willen nemen?   

3) Is er op deze wijze subsidie vanuit de gemeente Breda terecht gekomen bij het 
filiaal van Jumbo in Ulvenhout of andere filialen van dit concern? Zo ja, hoeveel 
en over welke periode? 

4) Welke bedrijven doen er in Breda nog meer een beroep op subsidies vanuit de 
gemeente om mensen met een arbeidsbeperking in dienst te nemen of houden? 

5) Heeft u er zicht op of dat darr ook onrechtmatigheden plaatsvinden? Zo ja, wat 
gaat u doen om deze bedrijven aan te pakken? Zo nee, bent u bereid dit alsnog 
zo snel mogelijk uit te zoeken? 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Boi Boi Huong 
Raadslid SP 
 
 

1) https://radar.avrotros.nl/uitzendingen/gemist/14-04-2018/jumbo-gebruikt-
medische-informatie-personeel-voor-subsidie/ 

 
  

 
 


